افصاح

مجموعة المستثمرين القطريين (ش.م.ع.ق) تفصح عن بياناتها المالية للربع الثالث من عام 2021

أفصحت مجموعة المستثمرين القطريين (ش.م.ع.ق) عن بياناتها المالية للفتره المنتهية 2021/09/30 ريال قطري، المنتهية 99,747,962 ريال قطري، مقابل صافي الربح 47,077,426 ريال قطري لنفس الفترة من العام الذي سبقه.

كما بلغ العائد على السهم 0.08 ريال قطري في الفترة المالية المنتهية في 2021/09/30 مقابل العائد على السهم 0.04 ريال قطري لنفس الفترة من العام الذي سبقه.

ملاحظات:

* صافى الربح غير متضمن لحقوق الاقلية.

Disclosure

QATARI INVESTORS GROUP Q.P.S.C. DISCLOSES INTERIM FINANCIAL STATEMENT FOR THE 3rd QUARTER OF 2021

Qatari Investors Group Q.P.S.C. disclosed its financial statements for the period ended on 30.09.2021. The statements show that the net profit is QR 99,747,962 Compared to net profit amounting to QR 47,077,426 for the same period of the previous year.

The Earnings per Share (EPS) amounted to QR 0.08 for the period ended September 30, 2021 to EPS amounted to QR 0.04 for the same period of the previous year.

Remarks:

* Net profit does not include minority right.